

Title (en)

Ironing device comprising a steam generating source connected to the device via a cord and having a cord-storage cavity

Title (de)

Bügelgerät mit einer Dampferzeugungseinrichtung, die mit einem Kabel mit dem Bügelgerät verbunden ist und die einen Hohlraum zur Aufbewahrung des Kabels umfasst

Title (fr)

Appareil de repassage comportant une base génératrice de vapeur reliée par un cordon à ledit appareil et ayant une cavité de rangement du cordon

Publication

EP 1897988 A1 20080312 (FR)

Application

EP 07356111 A 20070808

Priority

FR 0607812 A 20060906

Abstract (en)

The device has a vapor generation base (1) connected, by a cord (2), to a hand iron (3) or to a smoothing brush. The base comprises a cord storage cavity having an opening (15A) for introduction of the cord. The cavity has elongated shape and extends in length along a periphery of the base. The cavity has a transversal section of reduced width such that the cord is guided by walls of the cavity, where the section has width in the order of 1.5 centimeters and height in the order of 4.5 centimeter.

Abstract (fr)

Appareil de repassage comportant une base (1) génératrice de vapeur reliée par un cordon (2) à un fer à repasser (3) ou à une brosse de défroissage, ladite base (1) comportant une cavité (15) de rangement du cordon présentant une forme allongée et s'étendant en longueur le long de la périphérie de la base(1), la cavité (15) étant munie d'une ouverture (15A) pour l'introduction du cordon (2), caractérisé en ce que ladite cavité (15) est définie par un fourreau (16) s'étendant en longueur dans le prolongement de l'ouverture (15A) et en ce que la cavité (15) possède une section transversale adaptée pour permettre le passage et le maintien du cordon (2) sous la forme d'une seule boucle s'étendant en longueur dans la cavité (15).

IPC 8 full level

D06F 75/28 (2006.01)

CPC (source: EP US)

D06F 75/28 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] EP 1207339 A2 20020522 - SUNEAM PRODUCTS INC [US]
- [A] US 2004144140 A1 20040729 - LEE BENNY [US]
- [A] EP 0431919 A2 19910612 - TABRAHAM DAVID [ZA]
- [AD] EP 1038821 A2 20000927 - TAURUS SL ELECTRODOMESTICOS [ES]

Cited by

FR3025225A1; FR2948131A1; EP2636790A1; FR2987849A1; FR3036120A1; EP4242370A3; WO2016030618A1; WO2016181080A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1897988 A1 20080312; EP 1897988 B1 20121128; CN 101139798 A 20080312; CN 101139798 B 20110608;
DE 202007019427 U1 20120629; EP 2503053 A1 20120926; EP 2503053 B1 20130116; ES 2396446 T3 20130221; ES 2398906 T3 20130322;
FR 2905385 A1 20080307; FR 2905385 B1 20081107; PT 1897988 E 20130109; PT 2503053 E 20130219; RU 2007133326 A 20090310;
RU 2416686 C2 20110420; US 2008052971 A1 20080306; US 7454852 B2 20081125

DOCDB simple family (application)

EP 07356111 A 20070808; CN 200710140991 A 20070815; DE 202007019427 U 20070808; EP 12171199 A 20070808;
ES 07356111 T 20070808; ES 12171199 T 20070808; FR 0607812 A 20060906; PT 07356111 T 20070808; PT 12171199 T 20070808;
RU 2007133326 A 20070905; US 85106707 A 20070906